

國立臺東大學 109 學年度 (2021 年春季班) 外國學生申請入學錄取名單

The List of Regular Admission of Academic Year 2020-2021

Spring Semester for International Students

1. 本公告結果與書面通知書如有不符，以通知書為準。
If this published list does not agree with the Admission Notice, the Admission Notice prevails.
2. 缺件(詳如錄取通知書)須於 2020 年 12 月 4 日前繳交至 coia@nttu.edu.tw 或 peiling@nttu.edu.tw 或郵寄至本校，逾期不予錄取。
The missing application materials which show on the Admission Notice must be sent before December 4, 2020, via registered mail or e-mail coia@nttu.edu.tw or peiling@nttu.edu.tw. Late submission will not be accepted.
3. 通知書將於公告後一週內寄出，如您於 11 月 13 日前尚未收到通知書，請與本中心聯絡。
Official admission notice will be sent out within a week. Please contact us if you do not receive it by November 13, 2020.
4. 錄取生應依錄取通知之規定日期辦理報到手續。錄取生應於報到時繳驗經我國駐外館處、行政院設立或指定之機構或委託之民間團體驗證之畢業證書及成績單正本。未能如期繳交者，將取消其錄取資格。
Admitted students must arrive at National Taitung University to register on the designated date indicated in the Admission Notice. At the time of registration, admitted students must provide the original academic degree and transcript verified by a Taiwan overseas representative office, or by an institute established or appointed by, or through a private agency commissioned by, the Executive Yuan. If the related certificates cannot be provided on time, the admission offer will be revoked.

錄取 Admission

序號	錄取系所 Department/Institute	攻讀學位 Degree	姓名 Name	國籍 Nationality
1	體育學系 Department of Physical Education	學士 Bachelor's Degree	Simphiwe Sinenhlanhla Sibanyoni	史瓦帝尼王國 Kingdom of Swaziland
2	體育學系 Department of Physical Education	學士 Bachelor's Degree	Lindelani Bruno Maziya	史瓦帝尼王國 Kingdom of Swaziland
3	應用科學系-應用物理組 Department of Applied Science (Applied Physics Division)	學士 Bachelor's Degree	Philip Bernd Due	德國 Germany
4	體育學系 Department of Physical Education	學士 Bachelor's Degree	Tseko Mtshali	南非 South Africa
5	華語文學系碩士班 Department of Chinese Language and Literature	碩士 Master's Degree	鄧氏紅蘭 Dang Thi Hong Lan	越南 Vietnam
6	生命科學系 Department of Life Science	碩士 Master's Degree	Shubhi Mishra	印度 India

2020.10.30